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Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 8 juli 2019 

Afwezig: Matthijs Bonzet, Fons Kortrijk, Rian van Pagee 

1. Opening: 

De voorzitter opent de vergadering, meldt de afwezigen en heet ons van harte welkom. 

 

2. Vaststelling agenda: 

We voegen toe 6e: beschut werk. 

 

3. Verslag, afsprakenlijst en informatie: 

a. Verslag van de vergadering van 17 juni 2019: 

We keuren het verslag onveranderd goed. 

b. Activiteitenkalender: 

Onder de aandacht: 10 juli gemeenteraad over de koerswijziging, 

     11 juli gemeenteraad o.a. over preventief jeugdbeleid. 

Rapportage: 

Chris van Tilborg rapporteert over het voorzittersoverleg: 

Nunspeet geeft een voorzet in het najaar (aanvraag Beschermd Wonen) 

Kosten jeugdzorg: heeft Putten meer financiële zorgen dan de omringende gemeentes? 

Maatwerktrajecten dreigen in de verdrukking te komen: gemeenten pakken eerst het 

kleine geld in plaats van te gaan voor fundamentele keuzes. 

Volgende bijeenkomst:  1 oktober in Oldebroek. 

We zijn positief over de bijeenkomst Putten Inclusief. We wachten de evaluatie van 16 

juli af. 

Voorzitter en secretaris hebben de commissievergadering bijgewoond over De 

Omgekeerde Verordening (voorlichting) en het Preventief Jeugdbeleid. Ons advies over 

het laatste onderwerp bleek onbekend! 

Wij vragen Alex Hagenbeek in onze vergadering van oktober. Onderwerp: Beschermd 

Wonen. 

c. Ingekomen en verzonden berichten: 

De voorzitter heeft een stuk over doelgroepenvervoer in de regio doorgestuurd naar 

Fons Kortrijk. 

d. Overleg DB – gemeente: 

De onduidelijkheid over adviesaanvragen noopt de voorzitter tot inspreken op de 

gemeenteraadsvergadering van 10 juli aanstaande. 

 

 



2 
 

4. Contact met Gemeentebelangen: 

Deze partij toont zich geïnteresseerd in het wel en wee van de participatieraad. We vertellen 

over onze taak, over gevraagde en ongevraagde adviezen en we benadrukken dat we niet 

aan politiek doen, maar opkomen voor de belangen van de burgers in een onafhankelijke 

positie. 

 

5. Praktische zaken: 

a. Cliëntenparticipatie: 

We voelen ons ernstig belemmerd in de uitvoering van onze taak. Voor een grondig 

advies moeten we tijdig beschikken over informatie. Als die achterwege blijft, kunnen wij 

niet goed functioneren. Daarnaast blijft van gemeentewege een reactie op onze adviezen 

uit. Blijft over: inspreken. 

b. Voortgang vacatures: 

We geven voorrang aan de vacature van voorzitter. Chris van Tilborg en Jaap Plomp 

hebben contact opgenomen met Mandelo. Die zorgt voor een advertentie in Puttens 

Weekblad en voor een interview met de huidige voorzitter. De advertentie wordt 

summier, met een verwijzing naar de website. Mandelo zorgt ook voor het drukken van 

ons jaarverslag. We melden onze vacatures ook op de vacaturebank van WelZijn. 

c. Burgerplatform 19 november Stroud: 

Jaap Plomp en Fennie van den Broek komen met het volgende voorstel: 

Onderwerp: Omgekeerde Verordening. 

Doel: bewoners voorlichten en aangeven wat dit voor hen betekent. 

Opzet: 

- Inleiding door vertegenwoordiger van Stimulansz 

- Drie workshops: geld, zorg, werk 

- Te presenteren door medewerkers van de gemeente samen met een 

vertegenwoordiger van een organisatie (Stimenz, Humanitas, Inclusief Groep) 

- Na afloop gelegenheid persoonlijk te reageren. 

De vergadering neemt dit voorstel over. In september gaan we de plannen 

uitwerken. 

 

6. Adviezen en dossiers: 

a. Advies bijzondere bijdrage medische kosten: 

We hebben geen reactie ontvangen. In zijn schriftelijke beantwoording aan de 

gemeenteraad noemt de wethouder het advies niet en stelt dat een advies niet 

aangevraagd hoefde te worden. 

 

b. Bezuinigen sociaal domein, koersnota: 

Hierop gaat de voorzitter inspreken. Wij zijn ervan overtuigd dat hier een advies 

gevraagd had moeten worden. 

 

c. Cliëntervaringsonderzoek: 

De secretaris heeft voldoende materiaal om een advies op te stellen en dat naar 

iedereen ter goedkeuring te sturen voor hij het naar de gemeente stuurt. 
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d. Advies concept Omgekeerde Verordening: 

We hebben het advies uitgebracht, maar nog geen reactie ontvangen. Als de definitieve 

aanvraag binnenkomt, stellen Fennie van den Broek, Chris van Tilborg en Jaap Plomp het 

conceptadvies op en dat wordt definitief na ieders goedkeuring. 

 

e. Beschut werk: 

De materie die Fennie van den Broek aandraagt, is voor ons reden Stefan Fiddelaar uit te 

nodigen in onze vergadering van september. Jaap Plomp zal hem uitnodigen. 

 

7. Rondvraag: 

Edwin van Harten: hij werkt zich eerst in in de materie van facebook en instagram, voordat 

hij  via deze sociale media actie onderneemt, in feite een taak voor de Pr-man. 

Ad Blok: meldt een vruchtbaar gesprek met een extern deskundige. 

Fennie van den Broek: zou graag het achterliggende dossier uit de besluitenlijst van B&W 

ontvangen. Jaap Plomp zal het aanvragen. (Menno Everts). 

 

8. Reflectie: 

We beseffen dat we vergaderd hebben op een kantelpunt: kunnen wij onder het huidige 

gesternte nog goed functioneren? 

 

9. Sluiting: 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur. 

 

Jaap Plomp 


